
 
 

 

Zápis z  jednání výboru VOS 

dne 16. prosince 2010   
 
Přítomni: Ing. F. Barták, doc. RNDr. Z. Trka, DrSc., RNDr. Bohuslava Trnková, CSc., RNDr. Petr 

Dolanský, doc. Ing. A. Čegan, CSc. 

 

  

Program jednání výboru VOS dne 16. prosince 2010   
 

1. Kontrola plnění jednotlivých bodů zápisu ze dne 4. 11. 2010 . 

2. 2. Výroční konference VOS. 

3. KŠV Brno.  

4. Pracovně právní problém Ing. Vlnasové. 

5. Pracovně právní problém p. Česákové. 

6. Stávka, generální stávka, rada předsedů ZO 19. 2. 2011. 

7. Nové MC Office. 

8. Různé: 

 Platební morálka ZO VOS. 

 Datum příštího výboru. 

 

 

Průběh jednání 
 

 

1. Výbor provedl kontrolu plnění bodů zápisu ze dne  2. 11. 2010. 

 K bodu 6) na webových stránkách se intenzivně pracuje a budou v nejbližší době spuštěny. 

2. Výbor se zabýval přípravou dokumentů pro 2. výroční konferenci VOS. 

3. KŠV Brno – dividendy za letošní rok budou činit odhadem 50% loňské částky. Doc Trka informoval 

výbor o vývoji v otázce investice do KŠV Brno. Předsedové ZO VOS budou informováni na 2. výroční 

konferenci VOS.  

4. Výbor se seznámil s pracovně právním problémem Ing. Vlnasové, tajemnice LF UK v Plzni. Rozhodl 

požádat v této věci právní oddělení ČMKOS o rozbor. 

5. Stížnost paní Česákové byla konzultována s její ZO VOS . Výbor po posouzení všech dostupných informací 

konstatoval, že ZO VOS v této věci postupovala správně a udělala vše, co bylo v její moci. Sekretariát VOS se 

bude na kontrolním odboru rektorátu UK Praha informovat o stavu projednávání této stížnosti. Poté bude 

celou záležitost konzultovat s právním oddělením ČMKOS. 

6. Otázka připojení se k případné generální stávce podléhá podle Stanov VOS schválení sjezdem nebo 

konferencí VOS. Závazné stanovisko přijme tedy 2. výroční konference VOS ve svém Usnesení. Účast na 

Shromáždění předsedů, které svolává ČMKOS na 19. 2. 2011 a které rozhodne o tom zda a kdy bude 

generální stávka, bude  předsedům ZO VOS uložena také v Usnesení 2. výroční konference VOS. 

7. Výbor odsouhlasil nákup nových MC Office pro sekretariát VOS. Využijeme k tomu smlouvu, kterou má 

ČMKOS s Microsoftem. 



8. Různé: 

 Platební morálka ZO VOS  :    

NEDODANÉ 
EVIDENČNÍ 
LISTY   

1131 Přírodovědecká fakulta UK Praha 

1590 Fakulta tělesné kultury UP Olomouc   

1617 Veterinární a farm. univerzita Brno 

2111 ČVUT - fakulta stavební   

2621 VUT Brno - f. strojního inženýrství 

4361 MZLU Brno - f. reg. rozvoje a mez. studií 
 

  

Nezaplacené příspěvky k 30. 11. 2010  
1123 FHS UK Praha-fakulta humanitnich studií 

1131 Přírodovědecká fakulta UK Praha 

1590 Fakulta tělesné kultury UP Olomouc   

2111 ČVUT - fakulta stavební   

2697 VUT Brno - fakulta architektury 

3140 
VŠE Praha - správa účelových zařízení-peníze 
na cestě 

4361 MZLU Brno-f.reg.rozvoje a mez.studií 

6100 UJAK v Praze 
 

 Výbor se seznámil s materiálem doc. Jančarové o činnosti ADO. 

 Doc. Trka informoval výbor o své účasti na Reprezentativní komisi MŠMT. Stanovisko výboru: 

Vzhledem k tomu, jak vypadá rozpočtová bilance na rok 2011, bude VOS podporovat reformu  VŠ pouze 

v případě, že bude finančně zajištěná. Výbor ukládá sekretariátu požádat sekretariát pana náměstka 

Koutského o schůzku o otázkách rozpočtu a reformy VŠ. 

 RNDr. Dolanský informoval výbor o jednání předsednictva RVŠ.  

 Výbor bude aktivně usilovat o kontakt s vedením školského výboru PS, s náměstkem ministra pro vysoké 

školství a s představiteli obou vysokoškolských reprezentací s cílem vyjasnit si vzájemné představy o 

budoucí reformě terciárního vzdělávání. 

 30. 11. proběhlo v Plzni tradiční setkání zaměstnanců s vedením ZČU. Zprávu podal RNDr. Dolanský. Za 

výbor se setkání zúčastnil také Ing. Barták. 

 Výbor schválil odměny sekretariátu VOS. 

 Datum příštího výboru:  6. 1. 2011. 

 

 

V Praze, 20. 12.  2010            Za správnost: Ing. Barták 

 


